

FORM 1A.

SEVENTH CENSUS OF CANADA, 1931

Province: British Columbia

(Electoral District)

Nanaimo (452)

(District electoral)

(Write name and number)

(Sous-district de Recensement)

No. 45

(in municipality of)

(dans la municipalité de)

DOMINION BUREAU OF STATISTICS — POPULATION — BUREAU FÉDÉRAL DE LA STATISTIQUE.

SEPTIÈME RECENSEMENT DU CANADA, 1931

R. W. Dent

Page.....16.....

Lieu																			Lieu																		
NUMERO selon l'ordre de la suite.		NAME AND RESIDENCE. of each person in the family, household or institution.		PLACE OF BIRTH. (In rural localities give parish or township; In cities and towns, give street and number of dwelling.)		PERSONAL DESCRIPTION. (See instructions.)		PLACE OF BIRTH. Country or place of birth of this person and of parents of this person. If born in Canada give province. If foreign born give Country. (See instructions).		IMMIGRATION. Year of Immigration to Canada.		NATIONALITY AND RACIAL ORIGIN. NATIONALITY. (Country to which this person owes allegiance.)		LANGUAGE. Can speak English, Can speak French.		RELIGION. Religious body, Denomination or Community to which this person belongs.		EDUCATION. Month & year of first school attended.		OCCUPATION AND INDUSTRY. INDUSTRY.		UNEMPLOYMENT.															
		NAME.																																			
		NOM ET RÉSIDENCE. (Dans les régions rurales, inscrire le nom et le numéro de la route ou du village; la rue et le numéro.)		LIEU DE RÉSIDENCE. (Nom de chaque personne dans la famille, le ménage ou l'institution.)		DESCRIPTION DE LA MAISON. (Voir instructions.)		DESCRIPTION DE LA PERSONNE. (Voir instructions.)		LIEU DE NAISSANCE. Pays ou lieu de naissance de cette personne et de ses père et mère. Si elle est née au Canada, dire la province; si elle est née à l'étranger, dire le pays. (Voir instructions.)		IMMIGRATION.		NATIONALITÉ ET ORIGINE RACIALE. NATIONALITÉ. Pays auquel cette personne doit allegiance.		LANGUE.		RELIGION.		INSTRUCTION.		OCCUPATION ET INDUSTRIE. INDUSTRIE.		CHÔMAGE.													